

CERTIFICATE OF MANUFACTURER

CERTIFICATION OF PRODUCT

Product Name: SCUBAJET PRO

Manufacturer: SCUBAJET GmbH

St.-Peter-Strasse 7 9020 Klagenfurt Austria

We hereby certify that the product described above is manufactured by SCUBAJET GmbH in Austria and confirm the following specifications:

- 1. **Nature of product:** The aquatic electric propulsion system is designed explicitly for use in water-based activities, including snorkeling, diving, and stand-up paddleboarding.
- 2. **Product description:** This product is a compact, electrically powered system intended to provide propulsion for individuals engaging in aquatic activities. Its user-friendly design ensures easy handling and seamless experience.
- 3. **Non-drone certification:** We categorically state that the aquatic electric propulsion system is NOT a drone, unmanned aerial vehicle (UAV), or any similar airborne device. It is exclusively designed and intended for subaqueous use and has no aerial capabilities.
- 4. **Power source:** The propulsion system operates on an electric battery, making it an environmentally friendly alternative to traditional combustion-based engines. The system ensures a pollutant-free operation, contributing to the preservation of aquatic environments.
- 5. **Safety and compliance:** The aquatic electric propulsion system adheres to all relevant safety and regulatory standards. Users are advised to follow the manufacturer's instructions and safety guidelines to ensure a safe experience.
- 6. **Intended use:** The product is designed for recreational aquatic use. It should always be operated following the provided manufacturer's guidelines.

This certificate is issued to confirm the non-aerial nature of the product and its design for water-based activities. It is provided strictly for informational purposes and does not constitute an endorsement, warranty, or guarantee of the product's performance or characteristics. The manufacturer retains the right to modify product specifications without notice.



Armin Kundigraber | CEO SCUBAJET GmbH

Klagenfurt, 25. Oct. 2023



CERTIFICATE OF MANUFACTURER

CERTIFICATION OF PRODUCT

Product Name: SCUBAJET PRO

Manufacturer: SCUBAJET GmbH

St.-Peter-Strasse 7 9020 Klagenfurt Austria

SCUBAJET GmbH نشهد بهذا أن المنتج المذكور أعلاه مصنوع من قبل شركة المنتج المذكور أعلاه مصنوع أن التالية

- البحري مصمم خصيصًا للاستخدام في الأنشطة المائية، بما في ذلك .1
 الغطس والتزلج على الماء والتتقل بواسطة التجديف الواقف
- وصف المنتج: هذا المنتج هو نظام كهربائي مدمج مصمم لتوفير دفع للأفراد الذين يشاركون في الأنشطة .2 . المائية. تصميمه سهل الاستخدام يضمن سهولة التعامل وتجربة سلسة .
- 3. شهادة عدم الطائرة: نحن نؤكد بشكل قاطع أن نظام الدفع الكهربائي البحري ليس طائرة بدون طيار أو مركبة جوية بدون طيار أو أي جهاز جوي مماثل. إنه مصمم حصريًا ومخصص للاستخدام تحت الماء ولا يتمتع جوية بدون طيار أو أي جهاز جوي مماثل. إنه مصمم حصريًا ومخصص للاستخدام تحت الماء ولا يتمتع جوية بدون طيار أو أي جهاز جوية بدون طيار المحاليات جوية بدون طيار المحاليات جوية بدون طيار المحاليات المحاليات جوية بدون طيار المحاليات المحاليات جوية بدون طيار المحاليات بدون طيار المحاليات المحاليات بدون طيار المحاليات المحاليات المحاليات بدون طيار المحاليات بدون طيار المحاليات ال
- السلامة والامتثال: يلتزم نظام الدفع الكهربائي البحري بجميع المعابير الأمانية والتنظيمية ذات الصلة. يُنصح .5
 يمتابعة تعليمات الشركة المصنعة والإرشادات الخاصة بالسلامة لضمان تجربة أمنة
- الاستخدام المقصود: المنتج مصمم للاستخدام الترفيهي في الأنشطة المائية. يجب دائمًا تشخيله وفقًا لإرشادات
 الشركة المصنعة المقدمة

تم إصدار هذه الشهادة لتأكيد طابع المنتج عير الجوي وتصميمه للأنشطة المائية. تقدم فقط لأعراض معلوماتية ولا تشكل تأبيدًا أو ضمانًا لأداء المنتج أو خصائصه. تحتفظ الشركة المصنعة بالحق في تعديل مواصفات المنتج دون إخطار مسبق

